

Dr. Ismail Lubbad

Dr. Ismail Lubbad is a demographer/statistician who has been working in the field of statistics policy analysis and research for more than 28 years in the United Nations institutions, government institutions, civil society organizations, and academia. He holds a Ph.D. in Demography and social sciences from the School for Advanced Studies in Social Sciences (EHESS) in Paris and a master's degree in applied Statistics from the School the University of Paris-Est. Dr. Lubbad joined the United Nations in 1999 and has been working since 2008 in the Department of Statistics in the Economic and Social Commission for Western Asia (ESCWA) in the field of demographic and social statistics.

Currently, he serves as a coordinator of modernizing demographic and social statistics in the Arab states and provides technical assistance to countries in related demographic and social statistical areas, including, elaboration, monitoring, and reporting related sustainable development indicators.

د. إسماعيل لبد

الدكتور إسماعيل لبد هو عالم ديموغرافي / إحصائي يعمل في مجال تحليل السياسات الإحصائية والبحوث لأكثر من 28 عامًا في مؤسسات الأمم المتحدة والمؤسسات الحكومية ومنظمات المجتمع المدني والأوساط الأكاديمية. تحصل على درجة الدكتوراه في علوم الديموغرافيا والعلوم الاجتماعية من مدرسة الدراسات العليا للعلوم الاجتماعية بباريس، ودرجة الماجستير في الإحصاء التطبيقي من جامعة شرق باريس. التحق بالعمل بمنظمة الأمم المتحدة عام 1999 ويعمل منذ العام 2008 في إدارة الإحصاءات العامة في اللجنة الاقتصادية والاجتماعية لغربي آسيا (الإسكوا) في مجال الإحصاءات الديمغرافية والاجتماعية.

يعمل حاليًا كمنسق لتحديث الإحصاءات الديموغرافية والاجتماعية في الدول العربية كما يقدم العون الفني للبلدان في المجالات الإحصائية الديموغرافية والاجتماعية ذات الصلة، بما يتضمن إعداد ورصد مؤشرات التنمية المستدامة ذات الصلة.